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Saksnr Innhold Lukket 

PS 2022/16 Merknad til innkalling  

PS 2022/17 Merknad til saksliste  

PS 2022/18 Polarfeed as søker støtte til mindre investeringstiltak 
fra næringsfondet 

 

PS 2022/19 Isvannsaggregat til kjølerom Helsesenter  

PS 2022/20 Aggregat til ventilasjonsanlegg på Helsesenteret  

RS 2022/6 Orientering/eventuelt  
 
  



PS 2022/16 Merknad til innkalling

 
 
Ingen merknader 
 
 
 

PS 2022/17 Merknad til saksliste

 
Ernst Berge (H): Flytebryggen i Nuvsvåg. Landgangen tatt vekk, og ikke lagt ny. Hva skjer 
med flytebryggen?  
 
Gøril Rydheim Henriksen (AP): Bokmerkene i møteinnkallingen er veldig rotete. Håper å 
få rettet i det.  
 
Ingvi Luthersson (H): Hva er årsaken til at det ikke er landgang?  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 



PS 2022/18 Polarfeed as søker støtte til mindre investeringstiltak fra 
næringsfondet 

 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Polarfeed as bevilges støtte på 50 000kr til mindre investeringstiltak fra næringsfondet til 
kjøp av ny produksjonsmaskin. 

 

Vedtak i Teknisk Plan og Næring - 28.04.2022     

 

Polarfeed as bevilges støtte på 50 000kr til fra næringsfondet til kjøp av ny 
produksjonsmaskin. 

  

ENSTEMMIG VEDTATT 
  

 
 

Behandling i Teknisk Plan og Næring- 28.04.2022     

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



PS 2022/19 Isvannsaggregat til kjølerom Helsesenter 

 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Loppa kommune vedtar å bevilge 195 000 kr til nytt isvannsaggregat til kjølerommene på 
Helsesenteret, finansieres av fritt disposisjonsfond 2565009.  
  
 

Vedtak i Teknisk Plan og Næring - 28.04.2022     
 
Loppa kommune vedtar å bevilge 195 000 kr til nytt isvannsaggregat til kjølerommene på 
Helsesenteret, finansieres av fritt disposisjonsfond 2565009.  
 
ENSTEMMIG VEDTATT.  
 

 
 

Behandling i Teknisk Plan og Næring- 28.04.2022     

 
 
Ingvi Lutherssom (H): kom dette med i investeringsbudsjettet? 
 
Administrasjon: Var ikke tatt med budsjettet. 
 
Gøril Rydheim Henriksen: Følges innkjøpsreglementet?  
 
Ordfører: Administrasjonen følger innkjøpsreglementene.  
 
 
  
 
 



PS 2022/20 Aggregat til ventilasjonsanlegg på Helsesenteret 

  

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Loppa kommune vedtar å bevilge 279 300 kr til nytt aggregat til ventilasjonsanlegg på 
Øksfjord Helsesenter, finansieres av fritt disposisjonsfond 2565009. 
 

Vedtak i Teknisk Plan og Næring - 28.04.2022     
 
Loppa kommune vedtar å bevilge 279 300 kr til nytt aggregat til ventilasjonsanlegg på 
Øksfjord Helsesenter, finansieres av fritt disposisjonsfond 2565009. 
 
  
ENSETEMMIG VEDTATT.  
  
 

Behandling i Teknisk Plan og Næring- 28.04.2022     

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 



RS 2022/6 Orientering/eventuelt 

 
Ordfører: Kan administrasjon svare på spørsmål fra Ernst Berge (H)? 
 
Administrasjon: Dette er en forsikringssak, Ørjan har en landgang som kan brukes 
midlertidig.  
 
Ingvi Luthersson (H): I Langfjordhamn er det en landgang som ligger som ikke blir brukt. 
Kanskje kommunen ville tatt den i bruk?  
 
Ordfører: Om vi kan bruke en landgang som er innen kommunen, bør vi bruke den. 
 
Ordfører: Kan administrasjon orientere TPN om møtemodulen? 
 
Administrasjon: Vi jobber med å få til en bedre løsning på møtemodulen, slik at det blir 
lettere for alle å finne frem i møtedokumentene.  
 
Ingvi Luthersson (H): Har vi boliger til å bosette nye beboere? 
 
Ordfører: Vi har dialog med husbanken, om å få til en ordning slik at man kan få tilskudd 
til å bygge nye utleieboliger.  
 
Ernst Berge (H): Ønsker å ta opp problemene med båtruter i Loppa.  
 
Ordfører: Vi jobber med å få et bedre tilbud i Loppa.  
 
Ingvi Luthersson (H): Har vi plass til å bygge nye boliger?  
 
Ordfører: Vi ser på muligheten om å rive ned de boligene vi har, og bygge nye boliger slik 
at det blir mer attraktivt for folk til å flytte hit.   
 
Ernst Berge (H): Har vi noen planer i Loppa om at Alta kan bli en del av Troms 
  
Ordfører: Vi må avvente det til nærmere fremtid.  
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